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Ks § 197  TK2017/0276 730   

Svar på motion om enkelt avhjälpta hinder 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen med 

motiveringen att tillgänglighetsarbetet i Ljungby kommun, i stor utsträckning, 

redan sköts i enlighet med de yrkanden som motionären framför.  

Sammanfattning av ärendet 

I en motion daterad 19 september 2017 föreslår Anne Karlsson (S) att Ljungby 

kommuns ansvariga tjänstemän inom tillgänglighetsområdet tillsammans med 

handikapporganisationernas företrädare omgående gör en fysisk inventering av 

stadsmiljön ur ett tillgänglighetsperspektiv. I motionen föreslås vidare att det 

med inventeringen som stöd görs en prioriteringslista och en tidplan kring de 

åtgärder som behövs och att listan följs upp av tillgänglighetsrådets arbetsutskott 

och berörd nämnd. Slutligen föreslås i motionen att finansiering av de åtgärder 

som ska genomföras sker med befintliga medel (en miljon kronor) som finns 

avsatta i budgeten. 

En fysisk inventering av miljön ur ett tillgänglighetsperspektiv har gjorts för det 

kommunala fastighetsbeståndet. Utifrån detta har ett dokument benämnt 

”Tillgänglighetsinventering” med tillhörande prioriteringslista och tidplan 

utarbetats.  

Planeringsavdelningen, som arbetar med bland annat trafikfrågor och andra 

projekt i stadsmiljön, jobbar kontinuerligt med tillgänglighetsfrågor i samband 

med ny-och ombyggnation i tätorterna i samarbete med fastighetsägarna. En dis-

kussion med tillgänglighetsrådets ledamöter sker löpande när det gäller vilka 

områden som ska prioriteras i tillgänglighetsarbetet. Eftersom området är 

komplext har det varit svårt att få tydliga besked i dessa diskussioner. 

Tillgänglighetsanpassningar har därför istället skett enligt lagstadgade krav i 

samtliga nya projekt som har initierats i stadsmiljöerna de senaste åren. En 

särskild inventering har alltså ej gjorts utan tillgänglighetsanpassning har skett i 

alla projekt där det har funnits politiskt fattade beslut om tilldelade 

projektmedel. 

Vad gäller finansiering av tillgänglighetsåtgärder finns pengar avsatta för 

åtgärder inom fastighetsbeståndet. Däremot finns inga särskilda medel 

öronmärkta i budgeten för tillgänglighetsåtgärder i stads- och trafikmiljön utan 

finansiering av dessa görs genom att lägga kostnaden i projektet.  

I samband med revidering av reglementen för de kommunala råden önskade 

tekniska nämnden en mer omfattande och principiell utredning om rådens 

framtid. Tekniska nämnden önskade förtydliganden kring bland annat: 
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 Är syftena med och målsättningarna för de kommunala råden tydliga 

nog? 

 Ger arbetet i råden det Ljungby kommun önskar? Går det att se konkret 

vad arbetet med de kommunala råden leder till för resultat? Hur 

redovisas de eventuella resultat som råden bidrar till? 

När motioner som rör upplägget mellan den kommunala förvaltningen och i 

detta fall tillgänglighetsrådet gällande det praktiska arbetet med tillgänglighet 

blir frågorna ovan än mer aktuella. Det är viktigt att klargöra rådens roll i 

förhållande till hur den kommunala förvaltningen i övrigt arbetar med 

tillgänglighetsfrågor för att ha ett så effektivt arbetssätt som möjligt.  

Sammanfattningsvis har såväl fastighetsavdelningen som planeringsavdelningen 

ständigt fokus på tillgänglighetsfrågor. Lagstadgade kravs följs och 

planeringsavdelningens representant i tillgänglighetsrådet lyfter frågor som rör 

tillgänglighet i detta forum. Komplexiteten i frågorna leder dock till att 

önskemål om prioriteringar är svåra att få fram inom rådet. En 

tillgänglighetsinventering med prioriteringar och tidplan har gjorts i kommunens 

fastigheter och medel finns avsatta för åtgärder som har blivit aktuella i och med 

denna inventering. Tillgänglighetsanpassning sker dessutom i samtliga nya 

projekt inom stads- och trafikmiljön. Motionens yrkanden tillgodoses med andra 

ord redan i väldigt hög grad.  

Tekniska nämnden behandlade ärendet den 6 november 2018, § 90, och 

beslutade föreslå kommunstyrelsen att avslå motionen med motiveringen att 

tillgänglighetsrådet i Ljungby kommun, i stor utsträckning, redan sköts i 

enlighet med de yrkanden som motionären framför. 

Beslutsunderlag 

Tekniska nämnden § 90/2018 

Tjänsteskrivelse av utredaren, 2018-10-15 

Kommunfullmäktige § 92/2018 

Motionen 

Yrkande 

Anne Karlsson (S) yrkar bifall till motionen. 

Magnus Gunnarsson (M) yrkar avslag till motionen.  

Beslutsordning 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Anne 

Karlssons (S) yrkande. 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Magnus 

Gunnarssons (M) yrkande.  
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Ordförande finner genom acklamation att kommunstyrelsen beslutat i enlighet 

med Magnus Gunnarssons (M) yrkande.  

Votering begärs.  

Ordförande finner efter votering att kommunstyrelsen beslutat i enlighet med 

Magnus Gunnarssons (M) yrkande.   

Omröstningsresultat 

Ordförande instruerar ledamöterna att rösta JA för avslag till motionen och NEJ 

för bifall till motionen. 

Ledamot Ja Nej Avstår 

Magnus Gunnarsson (M) X   

Ann-Charlotte Wiesel (M) X   

Jan Sahlin (M) X   

Carina Bengtsson (C) X   

Lars-Ove Johansson (C) X   

Lars Solling (L) X   

Anne Karlsson (S)  X  

Conny Simonsson (S)  X  

Magnus Carlsson (S)  X  

Håkan Bengtsson (S)  X  

Gun Lindell (S)  X  

Kerstin Wiréhn (V)  X  

Jan Lorentzon (SD) X   

Christer Henriksson (KD) X   

Roland Johansson (ALT) X   

Totalt 9 6 0 

 

Skickas till 

Kommunfullmäktige 

 


